
REFERAT FAU-MØTE VED SKJERVØY BARNESKOLE 
 
Tid: Onsdag 20. september kl. 18.00. 
Sted: Skjervøy barneskole, Mediateket. 
 
Tilstede: Siw, Grethe, Tone, Turid, Sissel, Helene, Torunn, Ellen 
 
Sak 1. Info fra leder, innkommen post osv. 
Svar på brev vi sendte kommunen i fjor: 

 Inneklima på skolen: Angående CO2-innhold vil kommunen vente til 
elevene er tilbake på skolen. Fukt og mugg vil bli målt i høst når 
kommunen får de rette instrumenter.  
Radon: Har vært foretatt målinger i nærheta av skolen i 2000/01, 
verdiene har vært lavere enn grensa på 200 bq/m3. Det anses derfor ikke 
som aktuelt med nye målinger på skolen. 

En av foreldrene sier om et av klasserommene i gammelfløya at elevene 
klager over hodepine og dårlig luft. Vi må derfor ringe kommunen og få 
målingene gjort.  

 Trafikksikkerhet rundt barneskolen: FAU ønsker skilt om at det ikke er lov 
å svinge inn til skolen fra Skoleveien. Dette må tas opp med Statens 
Vegvesen og skiltmyndigheter. Det samme med ønsket om gangfelt i 
Klaus Dreyersvei. Når det gjelder ønsket om gratis skoleskyss for de i 
Hollendervika, (som vil gi mindre kjøring til skolen), mener kommunen at 
veien er mindre farlig siden gang- og sykkelveien kom. Avstanden er 
innenfor grensa for alle fra 2. klasse og opp. 1. klasse får gratis skyss. Det 
vil bli for dyrt for kommunen å betale skyss for alle skolebarna.   
FAU oppfordrer foreldrene til å be ungene om å gå til skolen. 

 Brev til Kultur- og Undervisning om at vi ikke ønsker klassedeling. Svaret 
var at klassedeling hittil har vært positiv. Klassene vil fortsatt bli delt, 
men det skal tas hensyn til elevene ved deling, og elevene får heller ikke 
vite hvem de kommer i klasse med før skolestart på høsten.  
 

2. Neste års Grunnskolens dag og 17. mai. 
Forrige års: Alle fornøyd, alle gjennomført, unntatt 1 b, skal ha dagen i høst. Litt 
kort innkallingsfrist til noen av planleggingsmøtene. Hektisk å få gjennomført 
på to uker for de med flere barn. De første planleggingsmøtene bør være før 
jul, slik at man får tid til å planlegge. Forslag tema meldes til FAU! 
 
3. Utelekeplassen på skolen.  



FAU har hatt en komité som skal jobbe med lekeplassen. Ny disse er på plass i 
samarbeid med plantedagen og Tverrfaglig Ressursgruppe og kommunen. To 
nye representanter til må velges, helst fra FAU. Helene og Sissel melder seg. 
 
4. Fastsette årsmøtedato. 
Torsdag 27. oktober 2011. Innkalling sendes på mail. 
 
5. Eventuelt. 
Torunn oppfordrer klassekontaktene å informere om FAU. Det må velges en 17. 
mai-komité og en ”Grunnskolens dag”-komité på årsmøtet.  
Om vi skal ha kåring av flinkeste klasse tas opp på årsmøtet. Dette ble ikke 
gjennomført i fjor. 
 
 
Møtet slutt kl 18.55. 
 
Referat Ellen Reiersen 


